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Írásbeli kérdés

„Miért késik a minősített adatok védelméróZ szóló törvényjavaslat beterjesztése?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szilvást' Györgyhöz, a polgári
nemzetbiztonsági szolgálatokat irányító miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány 2006. év őszi jogalkotási programjában szeptemberi határidővel szerepel a
minősítet adatok védelméről szóló törvényjavaslat benyújtása . Mind ennek ellenére a javaslat
a mai napig nem került a T . Ház elé .
A fentiek alapján tisztelettel kérdezem a miniszter úrtól :

Miért késik a minősített adatok védelméróZ szóló törvényjavaslat beterjesztése?
Mi hátráltatja a minősített adatok védelméróZ szóló törvényjavaslat benyújtását?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektronikus
formában is - írásban szíveskedjen megadni.
(Elektronikus címem : ervin.demeter(ibparlament.hu)


	page 1

